
DNVF	

Årsmøte	11.03.2017		kl.	16:00.	

Holmen	Fjordhotell,	Slemmestadveien	64,	1394	Nesbru	

Dagsorden.	

1 Godkjenning	av	innkalling	og	dagsorden.	
2 Valg	av	ordstyrer,	referent	og	to	representanter	til	underskrive	protokoll.	
3 Årsberetning.	
4 Regnskap	2016.	
5 Budsjett	2017.	
6 Innlegg	fra	RS	
7 Nettside	(Flere	involvert)	
8 Foreningen	videre	
9 Eventuelle	innkomne	forslag.		
10 Valg	av	styre	og	valgkomite.	
11 Valg	revisor.		
12 Ordet	fritt		

Middag:		kl	19:30	på	hotellet	

Meny:	Salt	kjøtt,	erter	og	flesk	m/tilbehør.		Dessert	:	Multekrem.			

Kaffe	og	kake		
	

	

Årsberetning		DNVF	-	2016.	

Styret	har	holdt	kontakt	ved	mail	og	telefon.	

Aktiviteter			2016	

Juni	

Færdern:	RS	2	Langesund		

Bjørnsund	dagene:	RS	46	Thomas	Fearnley	

Juli	

Nordisk	seilas:	RS	5	Liv	–	RS	10	Christiania	

Landstevne	Bodø:	RS	93	Aril	,	RS	46	Thomas	Fearnley	

August:	



Risør	Trebåtfestival:	RS	30	Risør	II		

Havnedagene	Haugesund:	RS	63	Torungen	

Diverse:	

Forebyggende	seilas:	5	fylker	for	redningsselskapet,	RS	93	Aril	

Kystseilas	Oslo	–	Ona	Tur/retur:	RS	65	Karine	Mo	

Gamle	stasjoner	i	Lofoten:	RS	46	Thomas	Fearnley	

4)		Regnskap		

5)	Budsjett	(2017).	

6)	RS	

7)	Ønskelig	at	flere	administrerer	nettsiden	

8)	Foreningen	videre,	hva	ønsker	medlemmene	seg	og	hva	kan	de	bidra	med?	Aktuelt	med	
sammenslåing	med	losskøytene?	

9)	innkomne	forslag	

10)	Valgkomiteen:	Valg	av	styre	og	valgkomite.	

11)	Valg	revisor		

12)	Ordet	fritt.	

Dersom	tid:	DVD	-	skøytene	i	tjeneste.	(Små	snutter	fra	skøytene	i	tjeneste)	

	

																																					Styret	har	i	2016	bestått	av:	

Formann:	Lena	Stølås																										(På	valg)	

Nestformann:	Svein	Rune	Børslid.						(På	valg)	

Kasserer:	Gunn	Von	Trepka																	

Styremedlem:		Lars	Georg	Backer				

Vara:	Eddie	Lesund.		

Vara:	Reidar	Misund.		

	



Valgkomite:		

Reidar	Berge			

	Anne	K.	Larsen.				

Revisor:	Ingar	Rø			(Valg)	

Det	viser	seg	at	det	er	vanskelig	å	få	inn	folk	til	styret	og	kanskje	spesielt	til	formannsvervet.	
Valgkomiteen	vil	derfor	komme	med	sin	innstilling	på	årsmøtet,	så	får	vi	håpe	at	de	finner	
noen	som	kan	tenke	seg	å	bidra	her	J	


